

လှေဆူညါ

GO FORWARD

ပူးတွဲတင်ပြသော အထူးအားပေးစာ

ယွမ်းတင်စီမံအဖွဲ့အစည်း
ထိပ်တန်းအဖွဲ့အစည်း
ဝမ်းသာပျော်ရွှင်စရာလေး
ဒီသီးကလေးတော်ဆူညါ
တကုန်. ၂၀၁၆.၁၄.၁၅.

လိဒ်စာအုပ် ၂၀၁၆ နံပါတ်

Merry Christmas to you all!





အဲဒီထောင့်တက်ကွဲး

ကစာ်ယွၤအဘျူးအဖျိၣ်ဒိၣ်နီၣ်မးလၢ ပဂီၢ်န့ၣ် ပအာၣ်လီၤပဝဲကိးဂးဒဲးလီၤ. စးထီၣ်လၢနံၣ်ခိၣ်ထံးတူၤ လၢနံၣ်ကတၢၢ်အလါအံၤ, ကစာ်ယွၤအကလုာ်တီၢ်ဝဲ ဒ်အအာၣ်လီၤပုၤအသိး, ဟံးပစု, ဆှာပုၤလၢတၢ်မုာ်အလီၢ်, လၢတၢ်ဖျိၣ်အခါ, လၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါ, လၢတၢ်သံတၢ်ပုၤကတီၢ်ဒဲၣ်လဲာ်အဃိ မံယွၤအမံၤဘၣ်တၢ်စံးထီၣ်ပတြၢၤအီၤ တက့ၢ်.

ပတုၤဃီၤလံဆူဒါ်စ့ဘၢၣ်အလါ, ပကွၢ်စိဃီၤ လၢပကသ့ၣ်ဖုံသးညီဒီး ပာ်ဖျါထီၣ်ခရံၣ်အိၣ်ဖျဲၣ်အတၢ် လီၤလးဒီး အစိကမီၤလၢ တၢ်အုၣ်က့ၤခိၣ်က့ၤပုၤအဂီၢ် န့ၣ်လီၤ. ဟီၣ်ခိၣ်ဒီဘၣ်ညါ သးခုဃုာ်ဒီးပုၤ ဖဲအထံၣ်ဘၣ် ပုၤခရံၣ်ဖိတဖၣ် အတၢ်သးခုစံးဘျူးယွၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်ဒဲၣ်ကစာ်ယွၤအတၢ်ထီၣ်ဟူးထီၣ်ဂဲၤအသးလၢ ကတူၢ်လိာ် တၢ်သးခုကစီၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အကါဒိၣ်တမံၤ, မ့ၢ်ဝဲ လၢပုၤခရံၣ်ဖိတဖၣ် ကမၤလၢပုၤအမူအဒါလၢ ကတဲဘၣ်ပုၤ လၢခရံၣ်အတၢ်အုၣ်က့ၤခိၣ်က့ၤ ဒီးအိၣ်မူဒ်ခရံၣ် အပျါအဘီၣ်နီၣ်နီၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

ပဆၢဂုၤဆၢဝါဘၣ်ပဒီပုၤဝဲလၢ ခရံၣ်အပူၤကိး ဂးဒဲး“မံခရံၣ်အိၣ်ဖျဲၣ်အတၢ်ဆိၣ်ဂုၤဆိၣ်ဝါ ကလီၤဘၣ် လၢသုလိၤဒီး မံပကကဲထီၣ်မံးရှၢၣ်န့ၣ်, ပုၤစိာ်တၢ်သး ခုကစီၣ်ကိးဂးဒဲးတက့ၢ်.” နၤလၢနလီၢ်, ယၤလၢယလီၢ် ပကဟံးဖျါထီၣ်ခရံၣ်လၢအမ့ၢ် ဟီၣ်ခိၣ်အတၢ်ကပီၤ, ခီ ဖျိပတၢ်မၤဂုၤမၤစၢၤအကလုာ်ကလုာ်န့ၣ်တက့ၢ်.



နိဂုံးချုပ်တစ်ခု

လိမ္မော်တောခြံဖွဲ့လိမ္မော်တော၊ ပထမပုလဲတိုင်တိုင်ဖိလေဇ် သေဆုံးခြင်းပေးလာအမှတ်ကော်မရှင်အိမ်ထောင်တော် ဖဲတိုင်နှင့်ပုလဲ တော်သျှင်ခုသေဆုံး၊ လာပုလဲလာအရှင်ကုန်ကုန်အိမ်ထောင်အိမ်ထောင်လီလီ၊ လိမ္မော်တိုင်ဖိလေဇ်(လိမ္မော်လှူတော် ၂၂၀) လာအခဲအဲ ပုလဲထွင်သိတော်နှင့် ကုန်ကုန်၊ ဒီအဲထိုင်ပတြာ၊ ဒီသေဆုံးထိုင်ပတြာ၊ လာတော်လာအရှင်ပုလဲထိုင်သျှင် ခဲလက်အဲထိုင် အိမ်ထောင်အိမ်ထောင်လီလီ။”

ပုလဲထွင်သိတော်ထိုင် ဝဲလှူ-တော်အိမ်ထောင်အိမ်ထောင်ထိုင်အိမ်ထောင်ထိုင်ပတြာ၊ ဒီ သေဆုံးထိုင်ပတြာ၊ ဒီထိုင်ဝဲကော်မရှင်လီလီ၊ လာအဲအဲသျှင်ကုန်ကုန်လာ တော်သျှင်ခုသေဆုံးအိမ်ထောင်အိမ်ထောင်ပုလဲ၊ ဒီ သေဆုံးထိုင်ပတြာ၊ ဒီ သေဆုံးထိုင်ပတြာလီလီ။

ကော်မရှင်ဖဲတိုင်တိုင်ပုလဲနှင့်လီလီ၊ ဝဲကော်မရှင်အိမ်ထောင်နှင့် ပုလဲကော်မရှင်ပုလဲထိုင်ပတြာ၊ လာပုလဲထွင်ကုန်ကုန် ဆုတော်မအလီ၊ ပုလဲဒီတော်သေဆုံးလီလီ၊ ပထမပုလဲခုသေဆုံးလာ တော်မရှင်အုလဲနှင့် မာတော်တိုင်တိုင်ပထမပုလဲလာ ပုလဲဒီ၊ ပထမတော်မာ လာကော်မရှင်အဲပထမပထမတိုင်နှင့်လီလီ။

ကော်မရှင်ကုန်ကုန်ခုသေဆုံးလာ အိမ်ထောင်အိမ်ထောင်အိမ်ထောင် လာတော်မဲတော်မာတိုင်နှင့်လီလီ၊ ကျဲအုလဲကတော် လာပထမထိုင် ပတြာထိုင်ပတြာနှင့် မှတ်ပထမတိုင် အုလဲထိုင် အိမ်ထောင်ပုလဲပထမတိုင်လီလီ။

မဲတိုင်အိမ်ထောင်အိမ်ထောင် ထမိန်နှင့်ပုလဲ တော်သျှင်ခုသေဆုံး ပထမတိုင်ပုလဲဒီထိုင်ပတြာကော်မရှင်ပုလဲလာ ဝဲတိုင်အိမ်ထောင်ထိုင်ပထမပုလဲ ဒီပုလဲအိမ်ထောင်အိမ်ထောင်တိုင်။

ပုလဲဒီတော်သေဆုံးအိမ်



ဝဲပထမ
နိဂုံးချုပ်
ပုလဲထွင်ကုန်ကုန်



ပုၤကညီၤဘျၢထံၣ်ခဝ်ၣ်ဂျၢၣ်တၢ်ဟံၣ်စီၣ်ဆံၣ် န့ၣ်ပွဲၣ်တီၣ်တၢ်ဘၢယွၤလီၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်

မ့ၢ်လၢယွၤအဘျးအဃိ ပုၤကညီၤဘျၢထံၣ်ခဝ်ၣ်ဂျၢၣ်ဟံၣ်စီၣ်ဆံၣ်ဘၢၣ် န့ၣ်ပွဲၣ်တီၣ်တၢ်ဘၢယွၤလီၤ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဖဲ(၁၁.၁၄.၂၀၁၆)နံၤ, ဂီၤ (၇:၀၀) န့ၣ်ရံၣ် လၢ “ပုၤမ့ၢ်သီရိ” ဝှံၣ်ဆၢၣ်, န့ၣ်ပွဲၣ်တီၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီအံၤ ပုၤဟံၣ်စီၣ်ဆံၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒီးကထာၣ်ယံၤအုလး(ပုၤန့ၣ်တၢ်ဒိၣ်), အိးထီၣ်တၢ်ဘၢ တၢ်ထုကဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ခွဲၣ်ရၣ်(ကီၢ်ပွဲၣ်သ့ၣ်ယၣ်ဝဲတံၣ်ကီၢ်န့ၣ်ရွဲၣ်), တၢ်တဲဖျါထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂ့ၢ်လၢ သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်စဲမစၢၣ်(ခဝ်ၣ်ဂျၢၣ်န့ၣ်ရွဲၣ်), တၢ်ဖးဒီးဆၢတၢ်လုၢ်ထီၣ်သရိၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်မုၢ်ဒီးကထာၣ်လုထု(တၢ်ဒုးဒိၣ်ထီၣ်ထီၣ်ခိၣ်န့ၣ်ဝဲကျိၤပုၤန့ၣ်တၢ်), တၢ်ထုကဖၣ်လုၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်ဆၢမ့ၢ်ထီၣ်, ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်မုၢ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်ကြံထီၣ်ဒုၢ်(ကရၢခိၣ်), တၢ်ထုကဖၣ်ကျၢၢ်တၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်မုၢ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်စ့လွဲၢ်ဝါ (ပ.ဘ.ယ.ဖ ကိုခိၣ်), တၢ်ကတိၤဖဲးဘျးမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ထုကပီၤ(တၢ် သးခုကစီၣ်ဒီးမံးဂျၢၣ်ဝဲ ကျိၤပုၤန့ၣ်တၢ်)ဒီး တၢ်ဆိၣ်ဂုၤပျၢၢ်တၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ခြံန့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘၢကတီၢ်အိၣ်စ့ၢ်ကိးဒီး သမဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်သးဝံၣ်, သရၣ်ဒၤဝံး စံၣ်စီၣ်ဆံၣ်ဒီးအသကိးတဖၣ် တၢ်သးဝံၣ်ဒီး န့ၣ်ပွဲၣ်တီၣ် တမံၤပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်သးဝံၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဟီၣ်ခိၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျၢအံၤလၢ ပဒိၣ်လုတီၢ်န့ၣ်လီၤ.



သရော်သမာဒီးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ခိၣ်န့ၣ်တၢ်မၤလိ



(၃၁.၁၀.၂၀၁၆-၄.၁၁.၂၀၁၆)န့ၣ် ကော်ကူးအု အိၣ်ဒီးသရော်သမာဒီးခိၣ်န့ၣ်တၢ်မၤလိဃးဘျီတဘျီန့ၣ်လီၤ. ပုၤလၢသိၣ်လိ တၢ်သ့သိၣ်လိအိၣ်ဘျးန့ၣ်တၢ်မၤ “မ့ၢ်ဝဲ သရော်မုၢ်ဒီးကထာၣ်ခွံၣ်ဖိ, ပုၤလၢသိၣ်လိလံာ်စီဆုံမ့ၢ်ဝဲ သရော်မုၢ်ရံၣ်ဘဲးခၢ်ထူဒီး ပုၤလၢသိၣ်လိ “တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ခိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ဆၢၣ်မဲာ်” မ့ၢ်ဝဲသရော်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်သီကွံၣ် န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိတဘျီအံၤ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ ကော်လံာ်စီဆုံကွံၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိအိၣ်ဝဲ(၂၀၀)ဂၤ န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤနီၢ်တဂၤ(၁၅၀၀)ဘးန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိတဘျီအံၤ တၢ်တိာ်ထူမ့ၢ်ဝဲ “ပာ်ဆူၣ်ထီၣ်နသး ဒီးသုးဃီဆူထံယိာ်ဒီးတၢ်လီၤစၢ” (ယိၤရှုၣ်း၉, လူၤ ၅:၄)န့ၣ်လီၤ.

ကော်တကူၣ်

သရော်သမာဒီးဖျိၣ်ခိၣ်တၢ်မၤလိ



ကော်တကူၣ်ထံလီၢ်ကော်ပူၤ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်သကိး တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အိၣ်ဒီး သရော်သမာတၢ်မၤလိ (၆၃)ဘျီတဘျီ ဖျိၣ်စၢတၢ်မၤလိ(၈)ဘျီတဘျီ ဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖဲ ဖြး ဘျီၣ်ရိဖျိၣ်အလုၣ်ဝဲတကူၣ် စးထီၣ်လၢ လါအိးကထိ ဘာၣ် (၁၀)သီတုၤ(၁၆) (၂၀၁၆) န့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တိာ် ထူ မ့ၢ်ဝဲ “နမ့ၢ်အဲၣ်ယၢဒီးလုာ်အိၣ်လုာ်အီ ယသိတက့ၢ်” (ယိၤ ၂၁:၁၇-၁၈)န့ၣ်လီၤ. ပုၤသိၣ်လိတၢ်မ့ၢ်ဝဲ Rev. Dr.ဝီလ်ဒိၣ်သ့ (တၢ်တိာ်ထူ), သရော်မုၢ် Dr.အဲၣ်တၢ်ဂုၤ (လံာ်ယိၤဟာၣ်), သရော်မုၢ် Dr.မာ်ရံထုာ်သ့ (တၢ်လုာ် အိၣ်သိလၢဟံာ်ဃီခူၣ်ထာအပူၤ), Rev.ထံသါ (တၢ်လုာ် အိၣ်သိလၢတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အပူၤ), သရော် Dr.ပိလူးကုၤဖး (တၢ်သ့ၣ်ဝဲသးဆၢ)န့ၣ်လီၤ. ဖဲ(၁၆) သီမ့ၢ်ဝဲမုၢ်နံၤဒိၣ် ဒီး ဂီၤ(၁၀:၃၀)န့ၣ်ရံၣ်မုၢ်ထုာ်တၢ်ဘျီတၢ်ဘါဖးဒိၣ် ကတီၢ် ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရော်မုၢ် Dr.အဲၣ်တၢ် ဂုၤန့ၣ်လီၤ. တနံၣ်အံၤပုၤဟဲထီၣ်တၢ်မၤလိ(၉၇၄)ဂၤ န့ၣ်လီၤ.

ဒါးလးရွှာ်(သမဲ)

ဒိဂ်စုဘာဉ်

၇

KBCUSA တၢ်ဒီးပၢ်စုသရၣ်တဖၣ်ဖဲ(၂၀၁၆)န့ၣ်



တၢ်ပၢ်စုသရၣ်ကနဲခ့ၣ်



တၢ်ပၢ်စုသရၣ်ဖျိးစိသီ



တၢ်ပၢ်စုသရၣ်နူးနူး



တၢ်ပၢ်စုသရၣ်ဒဲနုယၢ်ထူ ဒီးသရၣ်ဝွၢ်ယၢ်ဒွ

အမဲရကၤကီၢ်စၢဖိၣ်ကညီဘျာထံခရံၣ်ဖိတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သကိးတၢ်အိၣ်ဖိၣ် စးထီၣ်ဖဲ နွံန့ၣ်တၢ်စံးဘျးစံးဖိၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံ ပဒီးပၢ်စုသရၣ်တဖၣ် လၢတၢ်လီၢ်တတီၤဘဉ်တတီၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲလါစံးပတုဘာဉ်ထီၣ်ဆံတသီ အိၣ်ဘျးန့ၣ်ဒီးပၢ်စုဘဉ်သရၣ်ကနဲခ့ၣ်လၢအမ့ၢ်လိးကးစပိးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်လၢ (Indiana)ဘဉ်ဃးဒီး(Midwest south)ကဝီၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲလါစံးပတုဘာဉ်ထီၣ်ခံဆံယံၤသီ မ့ၢ်အိၣ်ဘျးန့ၣ် ပဒီးပၢ်စုဘဉ်သရၣ်ဖျိးစိသီလၢမ့ၢ်ဝဲ (KBC USA)သးစၢ်ဝဲၤကျိၤပုၤန့ၣ်တၢ်ဒီး မ့ၢ်စ့ၢ်ကိးတၢ် အိၣ်ဖိၣ်သရၣ် ဖဲမိလုဘဉ်ဃးဒီး (Midwest south)ကဝီၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲလါအိးကထိဘာဉ်ထီၣ်တဆံဃုသီ ပဒီးပၢ်စုသရၣ်နူးနူးလၢ မ့ၢ်ဝဲ(KBCUSA)သရၣ်သမါဝဲၤကျိၤပုၤဟၤစုခိၣ် မ့ၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်ဖဲစဲရဲၣ်ချးဘဉ်ဃးဒီး

(East coast North)ကဝီၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲလါအိးကထိဘာဉ်ထီၣ် (၃၀)သီအိၣ်ဘျးန့ၣ် ပပၢ်စုဘဉ်သရၣ်ဝုလယၢ်ဒွ ဒီး သရၣ်ဒဲနုယၢ်ထူ လၢအမ့ၢ်ဝဲ ထီၣ်နထံၣ်ကညီဘျာထံခရံၣ်ဖိတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်ခံၤန့ၣ်လီၤ.

ပဝဲ(KBCUSA)စံးဘျးယွၤလၢ ပဒီးန့ၢ်ဘဉ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ် ဒီးပၢ်စုဘဉ်သရၣ်အါထီၣ်လၢ ကဟံးအါထီၣ်မူဒါဒီး မၤသကိးတၢ်လၢ ခရံၣ်ဘီမ့ၢ်တၢ်သးခုကစီၣ်အကီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ပၢ်စုအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလီၤလၢကကဲထီၣ်အကီၢ် ပဘဉ်ဟံးန့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်ဒီး မၤသကိးတၢ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, ကဝီၤဃုာ်ဒီးပၢ်စုကမံးတံၣ်ဖိတဖၣ်လီၤ. လၢတၢ်ပၢ်စုကတီၢ် ပထံၣ်ဘဉ်သရၣ်တမ့ၢ်လၢလီၢ်ယံၤ, လီၢ်ဘူးလၢကီၢ်ပူၤကီၢ်ချၢ ဟဲပၢ်ဖိၣ်မၤသကိးတၢ် ပုၤဒီးတၢ်သးခုလီၤ.

**KBCUSA ခၢ်စး
သရၣ်ဒိၣ်ဆၣ်မူရံမိၣ်**

ထိုင်နထံဉ်ကညီဘျာထံခရံဉ်ဖိတၢ်အိဉ်ဖှိဉ်အတၢ်စံးဘျးဖးဒိဉ်(၆)ဝီတဝီ



ဖဲလါအီးကထိဘာဉ် (၂၉-၃၀)သီ (၂၀၁၆) နံဉ်ပဝဲထိုင်နထံဉ်ကညီဘျာထံခရံဉ်ဖိ စံးဘျးဘဉ် KBCUSAဒိဉ်နဒိဉ်ထီတဖဉ်မ့ဉ်ဂ့ၤ, မ့ဉ်နကလံၤစိး ဒိဉ်နဒိဉ် ဒီးတၢ်အိဉ်ဖှိဉ်တဖဉ်မ့ဉ်ဂ့ၤ, (Growth Band) ပုၤသးဝံဉ်တၢ်ဖိတဖဉ်မ့ဉ်ဂ့ၤ, တၢ်အိဉ်ဖှိဉ်ဖိမ့ဉ်ဂ့ၤ ဃုဉ်ဒီး နီၢ်တဂၤစုဉ်စုဉ် လၢအဟဲသးခုစံးဘျးဃုဉ်ဒီးပုၤလၢ ပတၢ်အိဉ်ဖှိဉ် အတၢ်စံးဘျးဒီး တၢ်ဒီးဟံစုပတၢ်အိဉ်ဖှိဉ် သရဉ်ခံၤ အတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤမ့ဉ်ဂ့ၤန့ဉ်လီၤ. မံယုၤ အတၢ်ဆိဉ်ဂ့ၤ ကလီၤဘဉ်လၢသုဝဲခိဉ်နဒိဉ်ထီမ့ဉ်ဂ့ၤ, တၢ်အိဉ်ဖှိဉ် တဖုစုဉ်စုဉ်မ့ဉ်ဂ့ၤ, နီၢ်တဂၤမ့ဉ်ဂ့ၤန့ဉ် မ့ဉ်ပတၢ် အိဉ်ဖှိဉ် အတၢ်ဆာဂ့ၤ က့ၤသုဝဲန့ဉ်လီၤ. အါန့ၢ်အန့ဉ်

သုတၢ်ဟ့ဉ်မၤဘျုးမၤတီၢ် လၢပတၢ်အိဉ်ဖှိဉ်တဘျီအံၤ မ့ဉ်တၢ်လီၤဘီလီၤမ့ဉ်လၢ ပတၢ်စံးဘျးဘဉ်တဘျီအံၤ အဃိ မံယုၤကမၤလၢပဲက့ၤ သုတၢ်မိဉ်န့ၢ်သးလီၤတဖဉ်ခဲ လၢာ်တက့ၢ်. ဘဉ်ဆဉ်ပတၢ် ဒုးအိဉ်ဒုးအိဉ်သုမ့ဉ်ဂ့ၤ, တၢ် အိဉ်တၢ်ဆိးမ့ဉ်ဂ့ၤ, မ့ဉ်တတုၤထီဉ်ဘးမ့ဉ်တလၢပဲၤလၢ သုဂီၢ်တခီ ဝံသးစုၤဘဉ်လၢ ပတၢ်အိဉ်ဖှိဉ်အတၢ်ကံၢ်စၢ် ဘါစၢ်တက့ၢ်. မံခရံဉ်အိဉ်ဖှိဉ်ဖျဲဉ်ဟဲစိဉ်န့ၢ်သု တၢ်သုဉ်ဖုံ သးညီအါတက့ၢ်.

တံနၢၤ
**ထိုင်နထံဉ်ကညီဘျာထံခရံဉ်တၢ်အိဉ်ဖှိဉ်
 ဝုၢ်စူးဖိလ်, မ့ဉ်နကလံၤစိး,**



တၢ်စံးဘျးဆၢဂ့ၤဆူသရၣ်ဒိၣ်သးဒုဒီးKBCUSAဖိလံၤတဖၣ်

သရၣ်ဒိၣ်သးဒုစံးဘျးယွၤလၢ လဲၤထံၣ်လိာ်သးဒီး ဖိလံၤပျီၣ်ဘီၣ်လၢကီၢ်အမဲၤရကၤသ့ၣ်တဖၣ် တဘျီ ဃီၤချးန့ၢ်ဘၣ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ(၆၄)ဝီၤဃုာ်ဒီး ဖိလံၤတဖၣ်အယီၤ အိၣ်ဒီးတၢ်စံးဘျးယွၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျီလဲၤဆူ ညါမဲးကစံ သၢကလီၤတကလးဃုကထိၣ်ကယၤဘး တီတီန့ၢ်လီၤ. ပစံးဘျးက့ၤသရၣ်ဒိၣ်ဒီး ဖိလံၤပျီၣ်ဘီၣ် လၢအချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤကိးဂၤဒဲးလီၤ.

- **Miriam** ချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ(၄)နံၣ်
- သရၣ်ဒိၣ်သးနံၤချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ(၆၆)နံၣ်
- မုမုၣ်ဖိကိး(ကိး)ဘၣ်စ့မိ ပုၤထီၣ်(၆၆)နံၣ်
- **Joromiah** (ကိး) ဒိစီဆံၣ်ပုၤထီၣ်(၉)နံၣ်
- နီၢ်တဘံၤသါချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤဖဲ အိးကထိဘၣ်(၆)သီ
- နီၢ်ညိၣ်ညိၣ်သါ ချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ
- တၢ်အဲၣ်ထံမူချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ
- သရၣ်မုၣ်သလ ချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ
- **Jason** ချးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤ

ပသးစံးဘျးဒီးဆၢဂ့ၤဘၣ် ပုၤလၢအချးန့ၢ်နံၤ အိၣ်ဖျၢၣ်ဆၢက့ၤကိးဂၤဒဲးန့ၢ်လီၤ. မံၤသုကမုၣ်လၢသးစု ဘၣ်ဒဲးလၢယွၤအတၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤပုၤ, သုကမၤန့ၢ်အိၣ်ကဲ ပုၤဒုၣ်ပုၤဒါ, မံၤသုကလဲၤနီၤဖျိဘၣ်မုၢ်နံၤအယံၤအလၢတဖၣ် လၢသုတၢ်အိၣ်မူပုၤဆူညါ တထံၣ်ဃီတက့ၢ်န့ၢ် မ့ၢ် ပတၢ်ထုကဖၣ်ဆၢဂ့ၤန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ဖျၢၣ် ခိးတၢ်ယုသကွၢ်ကညးလိၤခိ

သးအိၣ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ခိးကွဲၣ်ခဝုၣ်အဖိအလံၤ
တၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်ဖိတဖၣ်ခိးတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်သရၣ်ကိးဂၤ
ဆူပုၤကညါဘျၢထံခဝုၣ်ကမ္ပၢၣ်တၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်ဖးဒိၣ် (၉၉)ဘျီတဘျီ
လၢကဘၣ်တၢ်မၤအိၤ နိလၢအံၤန့ၣ်လိၤ.

တၢ်ဆၢကတီၢ်

၂၀၁၇နံၣ် လိၤယန့ၤအါရံၤ(၄)သီဟါ
တုၤ ၂၀၁၇နံၣ် လိၤယန့ၤအါရံၤ(၈)သီဟါ

တၢ်လိၢ်တၢ်ကျဲ

ဝုၢ်ဒံမိးဆိၣ်, ကိၢ်ကယါမိၢ်ပုၢ်

တၢ်တီၢ်ထူ

လၢထီၣ်ပဲၤထီၣ်လၢတၢ်ထုကဖၣ်တဘိယုၢ်ပီ

ယုသကွၢ်ကညး လၢသုကသ့ၣ်နီၣ်ဘါထုကဖၣ်လၢ
ခဝုၣ်(၉၉)ဘျီတဘျီ ကမ္ပၢၣ်တၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်ဖးဒိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လိၤ.
ပုၤလၢကဟံဆူခဝုၣ်တဖၣ် နိအဟံစိၢ်တၢ်အဲၣ်အတၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျီသ့ဝဲအသိး
ပုၤလၢအဟံတတုၤတဖၣ် ဘါထုကဖၣ် ခိးဆုၤလိၤဘၣ်တၢ်မၤဘျီမၤတီၢ်
နိအသ့အသိးတဘျီလၢလၢတက့ၢ်.

မိယုၤဆိၣ်ဂ့ၤ ခဝုၣ်အဖိအလံၤကိးဂၤဒဲး ထူးထူးတီၤတီၤတက့ၢ်.